



## YAYASAN KHAZANAH

► Bagi menyokong matlamat kami dalam meningkatkan daya saing Malaysia di peringkat global, Yayasan Khazanah (YK) telah mengenal pasti, menyokong dan memupuk bakat-bakat terbaik dalam negara yang berpotensi untuk memegang posisi kepimpinan dalam sektor korporat atau kerajaan.

Melalui biasiswa penuh yang disediakan YK, bakat-bakat ini diberi peluang untuk meneruskan pengajian di universiti-universiti terkemuka di seluruh Amerika Syarikat, United Kingdom, Australia, China dan Malaysia. YK juga menyediakan bakat-bakat ini dengan sokongan kewangan untuk mengembangkan potensi diri melalui program pertukaran pelajar, persidangan antarabangsa dan program pembangunan diri, sambil memudahkan cara bimbingan dan tunjuk ajar melalui rangkaian jurulatih pembelajaran dan pemimpin korporat.

Setelah selesai pengajian di universiti, para sarjana terikat dengan organisasi gabungan di seluruh Malaysia termasuk GLC, GLIC dan agensi-agensi kerajaan, bagi membantu memacu agenda pembangunan negara dalam kedudukan di mana impak yang ketara dapat mereka sampaikan. Pada peringkat ini dan sepanjang kerjaya mereka, mereka kekal sebagai sebahagian daripada rangkaian alumni maya, di mana mereka dapat memperluaskan rangkaian profesional dan mengakses pandangan untuk menyokong pembangunan berterusan.

Di bawah Program Geran Pengajian Bestari, YK bekerjasama dengan Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) dan Majlis Amanah Rakyat (MARA) dalam menyediakan elaun bulanan kepada pelajar-pelajar sekolah menengah yang terpilih.

Pada tahun 2022, YK menaja:

- 1 Bilangan biasiswa yang dianugerahkan pada tahun **2022: 115**

45 Global

65 Watan

5 Lestari

- 2 Bilangan Geran Bestari dianugerahkan pada tahun **2022: 200**



Untuk maklumat lanjut tentang Yayasan Khazanah, sila layari [www.yayasankhazanah.com.my](http://www.yayasankhazanah.com.my)



- Penerima Anugerah Baharu 2022: Khazanah Global, Khazanah Watan dan Khazanah Global (Pengajian Lepas/Ijazah)



- Penerima Biasiswa Khazanah Watan 2022 (dari kanan ke kiri) Chyfica Mohamed Zamri, Kedoktoran Pentadbiran Perniagaan, Universiti Teknologi Mara, dan Yeo Jia Yee, Faith, Sarjana Bahasa Inggeris Pengajian Bahasa dan Sastera, Universiti Sains Malaysia



- Penerima Biasiswa Khazanah Watan 2022, Athikeshani a/p Harikrishnan, Sarjana Muda Undang-undang, Universiti Malaya (gambar dengan ibunya)